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Beata Jankowiak 

Radna Miasta Gdańska 

Szanowna Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

INTERPELACJA nr 313/25

Ja, niżej podpisana Radna Miasta Gdańska, na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713) składam 
interpelację w sprawie: psów należących do ras uznawanych za agresywne 

Szanowna Pani Prezydent, 

Zgodnie z przepisami prawa, aby posiadać psa rasy uznawanej za agresywną, 
właściciel zwierzęcia powinien uzyskać stosowne zezwolenie. Taki sam tryb 
obowiązuje w przypadku prowadzenia hodowli psów należących do ras uznawanych 
za agresywne. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe 
pytania: 

1. Ile zezwoleń na posiadanie psa rasy uznawanej za agresywną wydało Miasto 
Gdańsk w latach 2020-2024? 

2. Ile zezwoleń na prowadzenie hodowli psów rasy uznawanej za agresywną 
wydało Miasto Gdańsk w latach 2020-2024? 

3. Czy warunki oraz sposób utrzymania psów, na które wydano zezwolenie, są 
weryfikowane? Jeśli tak, w jaki sposób? 

4. Czy właściciele psów posiadających zezwolenie muszą regularnie 
przedkładać potwierdzenie szczepienia przeciwko wściekliźnie? 
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